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فوتبال خبر

کدام تیم ها مانند استقلال
 و پرسپولیس لیگ قهرمانان را 

از دست دادند؟
در فضای مجازی شــایعه ای درباره حذف شــدن  �

تعداد درخور توجهی از تیم های صاحب نام آســیایی 
از لیــگ قهرمانان بــه خاطر دلیلی شــبیه به حذف 
سرخابی های پایتخت منتشر شــد که واقعیت ندارد. 
به گزارش ایرنا، ســاعتی پس از حذف سه تیم ایرانی 
اســتقلال، پرســپولیس و گل گهــر ســیرجان از لیگ 
قهرمانان آســیا در سال ۲۰۲۲، شــایعه ای در فضای 
مجازی مبنی بر کنار گذاشته شــدن تیم های الاتحاد، 
النصر و الاهلی عربستان، السد و الدحیل قطر، العین 
امارات، همه تیم های چینی و اســترالیایی، کاشیما و 
اوراواردز ژاپن و پوهانگ استیلرز کره جنوبی مطرح شد 
که این موضوع صحت ندارد. تا به اینجا و طبق اخبار 
رسمی منتشرشــده درباره فصل جدید لیگ قهرمانان 
آسیا، کشورهای لبنان و کره شمالی به دلیل صادرنشدن 
مجوز حرفــه ای برای هیچ یک از تیم هایشــان در این 
دوره نماینــده ای ندارند. تیم النجف عراق که در لیگ 
این کشور رتبه سوم را به خود اختصاص داد، به دلیل 
عدم صدور مجوز حرفه ای جای خود را به تیم چهارم 
لیگ کشــورش یعنی الشرطه داد. این تیم هم باید در 
مرحله پلی آف به میدان بــرود. تیم الرمثا از اردن به 
دلیل موفق نبودن در کســب مجوز حرفه ای به عنوان 
قهرمــان لیگ اردن نیز نتوانســت به لیــگ قهرمانان 
آسیای سال ۲۰۲۲ راه پیدا کند و تیم الوحدات که رتبه 
دوم لیگ را به خود اختصاص داده بود، جایگزین این 
تیم در مرحله گروهی شــد. الاتحاد عربستان که رتبه 
سوم لیگ عربستان را به دســت آورده بود نیز موفق 
نشد مسئولان کنفدراسیون فوتبال آسیا را برای صدور 
مجــوز مجاب کند و به جای این تیم، التعاون به لیگ 
قهرمانــان آمد و تنهــا نماینده عربســتان در مرحله 
پلی آف خواهد بود. تیم تشرین سوریه که قهرمان لیگ 
سوریه شــده بود نیز به دلیل مشابه نتوانست به لیگ 
قهرمانان آســیا بیاید و در عوض در AFC کاپ حاضر 
خواهــد بود. تیم الجیش امــا در قامت تیم دوم لیگ 
سوریه به لیگ قهرمانان آسیا راه پیدا کرده و در مرحله 
پلی آف حاضر است. به جای تیم آلتین، قهرمان لیگ 
ترکمنستان که به خاطر نگرفتن مجوز لیگ قهرمانان 
به AFC کاپ رفت، تیم دوم لیگ این کشور یعنی آهال 
راهی پلی آف لیگ قهرمانان آســیا شد. میانمار نیز به 
دلیل شــیوع ویروس کرونا و همچنین مسائل سیاسی 
در این فصل نماینده ای در لیگ قهرمانان آســیا ندارد. 
تنها مسئله قابل ذکر دیگر این است که احتمالا دو تیم 
الســد و الدحیل قطر که ملی پوشان قابل توجهی هم 
دارند، به خاطر اینکه در ســال جام جهانی قرار داریم 
و تیم ملی این کشور در اردوی بلندمدت ممکن است 
به سر ببرد، شاید از ملی پوشان خود در لیگ قهرمانان 
آسیا استفاده نکنند و با ترکیب ناقصی روانه مسابقات 
شــوند. در خبر کذب منتشرشــده بــه تیم های العین 
امارات، النصر عربســتان، کاشــیمای ژاپن و پوهانگ 
اشــاره شده اســت که این تیم ها مجوز حضور در این 
فصل از لیگ قهرمانان را به دلیل نتایجشان به دست 
نیاورده اند. الباقی تیم ها هم حاضر هستند و مشکلی 

از بابت صدور مجوز شامل حالشان نشده است.

کار سخت یحیی و مجیدی
 برای شروع دوباره

ســرمربیان قرمز و آبی  بیش از هــر زمان دیگری  �
با دغدغه ها و نگرانی های مشــترک دست به گریبان 
هســتند. به گزارش فوتبــال ۳۶۰، هفتــه چهاردهم 
لیــگ برتر قرار بــود داغ و هیجان انگیز باشــد. داغی 
بی اندازه وسط سرمای زمستان و رخوت کرونا و همه 
کمبودهایی که می توانســت با بازی های حساس این 
هفته به دست فراموشی سپرده شود. پرسپولیس در 
یک دیدار بسیار ســاده روی کاغذ مقدمات رسیدن به 
صدر را فراهم کرده است. اســتقلال باید در تهران از 
شاگردان خطرناک محمد ربیعی پذیرایی کند و همین 
مســئله امید پرسپولیســی ها را به بازگشت به خانه  
امیدوارتــر می کند. تقابل جذاب ســپاهان و فولاد در 
نقش جهان که یک بازی و دو روی یک ســکه است. 
ســپاهان یا این بازی سخت را می برد و شانه به شانه 
مدعیان می شــود یا با امتیاز از دست دادن به بحران 
نزدیک تر می شــود. همــه این اتفاق ها می توانســت 
هفته ای هیجان انگیز را بسازد اما یک خبر رسمی تمام 
این هیجان ها را نابود کرد. اگرچه حذف شدن استقلال 
و پرسپولیس از آسیا تقریبا برای همه قطعی شده بود 
اما اعلام خبر رسمی این اتفاق حتی کورسوی امیدی 
را که وجود داشــت از بین بــرد. یحیی گل محمدی و 
فرهاد مجیدی و شاگردانشــان که بــا انگیزه های زیاد 
قرار بود برای جنگ صــدر به میدان بروند، در بدترین 
شرایط روحی و روانی قرار دارند. مربیانی که علاوه بر 
خودشان باید بازیکنانشان را بعد از این خبر برای بازی 
حساس فردا آماده کنند و بازیکنانی که علاوه بر جدال 
با حسرت رفتن به آسیا باید درون زمین هم برنده باشند 
و از آن ســو هوادارانی که بعید اســت بغض هایشان 
رمقی برای طرفداری باقی گذاشته باشد. به بازیکنان 
خارجی دو تیم چطور بایــد اتفاق پیش آمده توضیح 
داده شود و تبعات آن چه خواهد بود. بازیکنان جوانی 
کــه با امید رفتن به آســیا به اینجا آمدنــد و بازیکنان 
باتجربه ای که به دنبال یک پایان شــیرین بودند. اینجا 
دیگر رنگ ها معنــی ندارند و این رؤیاهای یک فوتبال 
است که بر ســر اهالی اش آوار شده. هفته چهاردهم 
بیش از هر چیز تحت تأثیر حذف ســرخابی ها از آسیا 
خواهــد بود و ایــن اتفاق می توانــد نه تنها بازی های 
این دو تیم بلکه کل فوتبــال را تحت تأثیر قرار بدهد. 
گل گهر ســیرجان هم درخواســتش برای حضور در 
آســیا رد شــد تا امیر قلعه نویی نیز رؤیای دیدن آسیا 
بعد از سال ها را به دست فراموشی بسپارد. تنها بازی 
اســتاندارد هفته سپاهان و فولاد است! دیداری که به 
لطف مدیران اصفهانی در توفان فوتبال در جایی آرام 
و به دور از دغدغه برگزار خواهد شد. اگر مدیران سابق 
ســرخابی برای آیندگان بدهی، کســر امتیاز، شکایت، 
پنجره بسته، استرس و دردســر را به یادگار گذاشتند، 
مدیــران اصفهانی این فصل را به فصلــی آرام برای 
هــواداران دو تیم تبدیل کردند. محمدرضا ســاکت و 
سعید آذری، مدیران فصل گذشــته سپاهان و فولاد، 
کاری را که سرخابی ها به عنوان وعده و وعید در بوق 
و کرنــا کردند، در واقعیت انجــام دادند تا حداقل دو 
نماینده برای ایران در آسیا باقی بماند. نتایج و اتفاقات 
بازی های این هفته ســرخابی ها را بایــد برای حمید 
سجادی، وزیر ورزش فرستاد. برای سؤالی که چند ماه 
پیش مطرح کرد و پرسید: «کجای دنیا نتایج فنی یک 
تیم به مدیریت مربوط می شود که اینجا مربوط شود؟ 
اینها بهانه اســت و خواهش می کنم جامعه ورزش 
وارد این حاشیه ها نشوند». استقلال و پرسپولیس که 
در این ماه ها بیشــترین ضربه ها را از مسائل مدیریتی 
خوردند، به بالاترین جای ممکن رســیدند. حالا دیگر 
این ضربه ها به مســائل فنی و مشکلات فنی محدود 
نشده و به حذف رســیده است؛ حذف دو نام بزرگ از 
آســیا؛ تیم هایی که دیگر حتی بــرای قاره کهن وجود 

خارجی ندارند و تمام.

دبیر  در  جلسه چالشی با وزیر  ورزش:
یا پول کشتی را بدهید یا برکنارم کنید

رئیس فدراســیون کشتی بر سر مســائل کشتی با  �
وزیــر ورزش دچار چالش شــده و خطــاب به حمید 
ســجادی گفته اســت: «اگر مرا نمی خواهید برکنارم 
کنید یا اینکه پول کشتی را بدهید». به گزارش خبرنگار 
ورزشــی تســنیم، روز چهارشنبه نشســتی با حضور 
وزیــر ورزش و چند نفر از معاونانش بعد از مراســم 
عزاداری حضرت فاطمه (س) در شــرکت توســعه و 
تجهیز برگزار شــد. در این جلسه علیرضا دبیر، رئیس 
فدراسیون کشتی هم حضور داشته و با انتقاد از عدم 
رســیدگی به نامه های ارسالی فدراســیون کشتی در 
رابطه با شــورای برون مرزی، شــرکت توسعه و... به 
طلبی که فدراســیون کشتی از محل بودجه از وزارت 
ورزش داشته، اشاره کرده و خطاب به حمید سجادی 
گفته اســت: «یا برکنارم کنید یا پول کشتی را بدهید و 
کارهایش را پیگیری کنید. تا زمانی که اینجا هســتم، 
محکم برای حق کشتی می ایستم؛ چون در المپیک ها 
و بازی های آسیایی، تمام مدال ها را کشتی می گیرد، اما 
اکنون حتی نامه ارزی هم پیگیری نشده است. کارهای 
مالی و نامه هایی که به شــرکت توســعه و شــورای 
برون مرزی باید زده می شــد، انجام نشده و وزارتخانه 
معاون ورزش قهرمانی نــدارد که به کارهای مربوط 
به این حوزه رسیدگی کند». دبیر همچنین با اشاره به 
حضور حمید سجادی در مجموعه ایران مال، مدعی 
شــده وزیر با کشــتی زاویه دارد و اکنون ۱۴ میلیارد از 
محل بودجه کشــتی در وزارت ورزش پرداخت نشده 
و وزارتخانه می  گوید بودجه  ندارد. او همچنین در این 
جلسه گفته است: «چند دهه است که حق کشتی را 

نداده اند، در حالی که ورزش اول کشور است».

اســتقلال و پرســپولیس رســما از رقابت های لیگ قهرمانان آســیا 
حذف شــدند. این دو تیم کــه پیش از این چند بار در آســتانه اخراج از 
این رقابت ها قرار گرفته بودند، روز گذشــته سرانجام به طور رسمی و از 
طریق بیانیه ای که کنفدراســیون فوتبال آسیا صادر کرد از لیگ قهرمانان 
۲۰۲۲ کنار گذاشته شدند. در مورد دلایل حذف این دو تیم مطرح ایرانی 
از رقابت های لیگ قهرمانان آســیا هم حرف و حدیث بســیار زیاد است؛ 
عده ای از نداشتن تیرک دروازه اضافی در ورزشگاه های دو تیم نوشته اند 
و حتی در بخشــی عنوان شــده از آنجا که تعداد دوش ها در رختکن به 
اندازه کافی نیســت، این تیم ها نتوانســته اند مجوز حرفه ای را به دست 
بیاورند. البته اصل ماجرا پررنگ تر از این شایعه هاســت؛ چون آن طور که 
مطرح شده، کنفدراسیون فوتبال آســیا قریب به ۴۰۰ صفحه ایراد از دو 
تیم مطرح ایران گرفته که بخش های اصلی آن مربوط به اتفاقاتی است 
که چندین سال می شــود در فوتبال ایران از طریق سندسازی حل وفصل 
می شــود! دو موضوع مهم اصلی در این مورد مدیریت هزینه و مالکیت 
دو باشــگاه است که هر دو به طرق مختلف، پیش از این دستکاری شده 

است.
قریب به یک دهه پیش، کنفدراســیون فوتبال آســیا وقتی که پی برد 
تیم های ایرانی چیزی به اســم حق پخش ندارنــد و درآمدی هم از این 
طریق به دست نمی آورند، تهدید کرد تیم های ایرانی را از لیگ قهرمانان 
آســیا کنار می گذارد؛ بعد از آن تهدید، صداوســیما با فدراسیون فوتبال 
ایــران به توافق رســید تا مبلغ ناچیزی به عنوان حــق پخش به فوتبال 
بپــرداد تا خطری ایــن دو تیم را تهدید نکنــد. در ایران امــا نامه ای به 
کنفدراســیون فوتبال آسیا فرستاده شد که مشــکل حل شده و تیم های 
ایرانی حق پخــش تلویزیونی را دریافت می کنند. با این حال اشــاره ای 
بــه این توافق صوری نشــد؛ به طوری که حالا پــس از یک دهه بعد از 
آن، هنــوز چیزی به اســم حق پخش در فوتبال ایــران وجود ندارد. این 
مورد بخش کوچکی از اتفاقات ریزودرشــتی است که در سال های اخیر 
بین باشــگاه های ایرانی و AFC ردوبدل شــد. پرونده سازی فقط مربوط 
به موضوعات این چنینی نمی شــود؛ چون صدور پروانه ســلامت مالی 
باشــگاه ها، با وجود بدهی های بســیار زیادی که این دو تیم داشتند نیز 
 AFC دیگر موضوعی بود که بارها محل بحث شد. کار به جایی رسید که
نهایتا صدور مجوز حرفه ای را مشــروط به نداشتن بدهی به بازیکنان و 
مربیان دانســت. در این مورد هم اما به طور کامل نواقص برطرف نشــد 
و حتی در همین بازه کنونی نیز تعداد شــاکیان این دو تیم بسیار بیشتر از 
انگشتان یک دست اســت. جالب آنکه کمیته صدور مجوز حرفه ای در 
ایران، هرســاله مجوز حرفه ای بودن این دو باشــگاه را با وجود ایرادات 

بسیار صادر کرد.

مورد دیگری که در این چندساله درباره اش حرف و حدیث زیاد است 
ماجرای مالکیت این دو باشــگاه اســت. اگرچه در ایران همه می دانند 
کــه ایــن دو تیم دولتی و زیر نظر وزارت ورزش اســت، ولــی به قرار در 
پرونده هایی که پیش از این برای AFC فرســتاده شده نام چندین بازیکن 
قدیمی و چهره مطرح دو تیم به عنوان سهامداران و مالک دو باشگاه رد 
می شده که کنفدراسیون فوتبال آسیا به گواه همان مورد، مجوز حرفه ای 

این دو باشگاه را صادر می کرده است. 
نهایتا در یکی، دو ســال اخیر که این موضوع برملا شده، AFC پایش 
را در یک کفش کرده که مالکیت دو تیم باید واگذار شود و نمی شود یک 
شــخص یا یک نهاد، مالک دو باشگاهی باشــد که قرار است به صورت 
حرفه ای وارد لیگی معتبر شــوند. در ایران اما مطابق با همیشه، انتظار 
می رفت همه چیز با کدخدامنشــی، سیاست کاری و لابی های داخلی و 
خارجی حل وفصل شــود و این دو تیم از مدیریت دولت خارج نشــوند. 
حــالا اما با وجود وعده چندباره ای که وزارت ورزش ایران به AFC مبنی 
بر واگذاری مالکیت دو تیم به بخش خصوصی داده، این نهاد آســیایی 
دیگر چنین وعــده ای را نپذیرفته و با رد صلاحیت حرفه ای دو باشــگاه 
اســتقلال و پرسپولیس، آنها را از گردونه رقابت های لیگ قهرمانان آسیا 

کنار گذاشته است.

در ایران همه خوشحال هستند!
اگرچه انتظار می رفت با خبــر اخراج دو تیم مطرح ایرانی از گردونه 
رقابت های لیگ قهرمانان آســیا موجی از ناراحتی فضای فوتبال را دربر 
گیرد، ولی برخلاف انتظارات اولیه نه تنها چنین نشده، بلکه از روز گذشته 
که این خبر به صورت رســمی اعلام شــده بســیاری از علاقه مندان به 
فوتبال از کنار گذاشته شــدن این دو تیم ابراز خوشــحالی کرده اند. البته 
دلیل اصلی خوشــحالی آنها این اســت که اگر یک ســال این دو از دور 
رقابت ها کنار بروند، بهتر است که هر سال با اما و اگر راهی این تورنمنت 
شوند. هرچند به غیر از فوتبالی ها، بسیاری دیگر هم در فضای مجازی از 
این اتفاق ابراز خرســندی کرده و آن را به مدیریت بحث برانگیز در همه 
موضوعات رایج در ایران ربط داده و ابراز امیدواری کرده اند حالا که یک 
نهادی حرف های دو باشــگاه ایرانی را نادرست خوانده، وضعیت این دو 
تیم مطرح ایران برای سال آینده بهتر از قبل شود. این اتفاق در حالی رخ 
داده که از لحاظ ورزشــی تیم های عربستانی بیشترین سود را برده اند. در 
واقع شاید خوشحال ترین چهره ها از حذف استقلال و پرسپولیس مدیران 
تیم های عربســتانی باشند که هرســاله برای رسیدن به فینال غرب لیگ 
قهرمانان آسیا مجبور می شوند با یکی از این دو تیم مطرح ایرانی دست 

و پنجه نرم کنند.

شرق: سید ســتار صید، مرد اول اسکی صحرانوردی 
ایران، به احتمال فراوان یکی از نماینده های اعزامی 
ایران به بازی های المپیک زمستانی ۲۰۲۲ پکن است. 
او اگرچــه در رنکینگ جهانی بالاتریــن امتیاز را بین 
ایرانی های حاضر در این رشــته دارد، اما باز هم باید 
در سه مرحله مسابقه انتخابی تیم ملی شرکت کند. 
ستار اولین انتخابی را با موفقیت پشت سر گذاشته و 
در هفتــه پیش رو بایــد دو انتخابی دیگر هم بدهد تا 
راهی بزرگ ترین رویداد ورزشــی زمستانی دنیا شود. 
او در فاصلــه کمتر از یک ماه مانده به این بازی ها به 
«شــرق» می گوید: «با توجه به اینکه ما امسال برفی 
در ایران نداشــتیم، نتوانستیم مسابقه ای برگزار کنیم. 
بــرای همین چند روز، به یکی از کمپ های فرانســه 
رفتیم تا آنجا تمرین کنیم. از آنجا هم به ترکیه رفتیم 
(ابتدای دی ماه) تا در تورنمنت بین المللی این کشور 
شــرکت کنیم؛ بنابراین تنها میدان تدارکاتی که برای 
المپیک زمستانی داشتیم، همین ترکیه بود. در ترکیه 
هم می توانــم بگویم نتیجــه خوبی گرفتــم. امتیاز 
جهانی ام تا پیش از این مســابقات زیر ۱۴۰ بود، اما در 
ترکیه به زیر ۹۳ رســید. در حال حاضر نیز سه مرحله 
انتخابی در ۱۵ متر کلاســیک برای  ما گذاشــته اند که 
همه نفرات از سراسر ایران بیایند و شانس خودشان 
را امتحان کنند. خوشــبختانه مــن در مرحله اول که 
چهارشنبه گذشــته بود، اول شدم. اگر در یک مرحله 
دیگر هم اول شــوم، به المپیک اعزام می شــوم. من 
در ۱۰ ســال گذشــته همیشــه در رقابت هــای لیگ 
و کشــوری نفر اول ایــران بــودم. در حال حاضر هم 
رنکینگ جهانی ام ۱۳۰ اســت کــه بالاترین رتبه بین 

ایرانی هاست».
صید در صورتی که در فهرســت مسافران به پکن 
قرار بگیــرد، چهارمین حضور خــود را در بازی های 
المپیک زمســتانی تجربه خواهد کرد. او پیش  از  این 
در المپیک های ۲۰۱۲ ونکوور، ۲۰۱۴ ســوچی و ۲۰۱۸ 
پیونگ یانگ حضور داشــته که در همه ادوار در جمع 
صد نفر مسابقات قرار گرفته است. با توجه به شرایط 
سخت و نابرابری که اسکی بازان ایرانی با رقبای خود 
دارند، او معتقد اســت برای ایــن دوره از بازی ها نیز 
همین نتیجه را خواهد گرفت: «متأسفانه ما به دلیل 

اینکه در ایران برف نداریم، از ســایر کشــورها عقب 
هســتیم. من و ســایر بچه ها از اردیبهشــت تا همین 
یک مــاه پیش فقط در کوه و کمــر تمرین می کردیم 
یا رول اسکی انجام می دادیم. اصلا شرایط این را که 
تمرینات تخصصی که همان اسکی روی برف است، 
انجام بدهیم نداشتیم. برای همین فقط بدن هایمان 
را آمــاده کردیم. ۱۲ روز به فرانســه رفتیم. آنجا برف 
داشــت و خوب بود؛ اما ۱۲ روز تدارک مناسبی برای 
بازی های المپیک نیســت. الان در امامزاده هاشــم 
یک مقــدار برف هســت و آنجا مشــغولم؛ ولی باز 
هم مشــکلات زیادی داریم. پیســت امامزاده هاشم 
متعلق به ارتش است و استانداردهای لازم را ندارد. 
از طرفی ماشــین برف کوب هم همیشه در اختیار ما 
نیســت که پیســت را برایمان آماده کند. راننده های 
ارتش پشــت ماشــین های برف کوب می نشــینند که 
آنها هم گرفتاری های خودشان را دارند. کلا در ایران 
پیستی که مخصوص اسکی استقامت و صحرانوردی 
باشــد، نداریم. دیزین هســت که آن هم مســافتش 
خیلی کوتاه اســت. بین ۷۰۰ تا هزارو ۲۰۰ متر بیشتر 
نمی توانــی در آن اســکی کنی. در شمشــک چنین 
پیســتی بود؛ اما چون مال اهالی روســتای شمشک 
بود، دورش را فنس کشــیدند و خصوصی شــد. در 

۷۰ ســالی که اســکی در ایران فعالیت می کند، فقط 
اســکی آلپاین در اولویت بوده و توجهی به اســکی 
کوهســتان و استقامت نشده اســت. با توجه به این 
اوصــاف باید بگویم که نمی شــود خیلــی انتظاری 
داشت که ما در المپیک کاری از پیش ببریم. همیشه 
بین ۱۲۰ تا ۱۴۰ نفر در خط استارت بازی های المپیک 
قرار می گیرند. من در سه دوره قبلی این مسابقات زیر 
صــد بودم. برای این دوره هم ســعی می کنم نتیجه 
بهتــری بگیرم؛ اما اگر همان نتایج قبلی را هم بگیرم 

کم کاری نکرده ام».
ســتار جزء ورزشکارانی اســت که از سوی کمیته 
بین المللی المپیک (IOC) بورســیه شــده و ماهانه 
مبلغــی به عنوان کمک هزینه از ســوی بالاترین نهاد 
اجرائی ورزش جهان به او اختصاص داده می شــود؛ 
اما ایــن هزینه آن طور که باید به طــور تمام و کمال 
 IOC به دســت صید نرسیده اســت: «بورسیه ای که
به ما می دهــد هزارو ۵۰۰ دلار آمریکا اســت که هر 
چهــار ماه یک بار بــه کمیته ملــی المپیک می دهد 
و کمیته هم آن را به فدراســیون اســکی می دهد تا 
به حســاب من بریزد؛ اما متأســفانه در این دو سالی 
که من بورســیه شــدم، مبلغ ناچیزی از این پول را به 
من داده اند. بخشــی از این پــول را کمیته بر می دارد، 

بخشــی از آن را هم فدراســیون برمی دارد و در آخر 
سر مابقی اش به دست من می رسد. من حتی در این 
زمینــه با رئیس کمیته ملــی المپیک صحبت کردم؛ 
اما به نتیجه ای نرسیدم. حدودا در این مدت دو سال 
۱۶۰ میلیون تومان بیشــتر دستم را نگرفته است. اگر 
دوستان تمام این پول را به من می دادند، من حداقل 
از اردیبهشــت یک برنامه تمرینی برای خودم ترتیب 
می دادم تا بتوانم به یکی از کشــورهای اطراف بروم 

و آنجا تمرین کنم. 
ما برای تمرین کــردن در کوه و کمر هر ۱۰ روز یک 
جفت کتانی پاره می کنیم؛ آن هم کتانی برند سالامون 

که حداقل ســه میلیون و ۵۰۰ 
هــزار تومــان پولش اســت. 
تجهیزات  و  مکمــل  هزینــه 
دیگر هــم بمانــد. اگر همین 
به  را کــه مربوط  پول هایــی 
بورسیه اســت به من بدهند، 
همیــن فــردا بــه ترکیــه یا 
ارمنستان می روم تا حداقل در 
فاصلــه باقی مانده تا المپیک 
آنجــا تمرین کنــم. این هزارو 
۵۰۰ دلار برای هر چهار ماه ۴۰ 
میلیون تومان می شود. همین 
مبلــغ را هم من اگر داشــته 
باشم، خیلی از مشکلاتم حل 
می شــود. ترکیه و ارمنســتان 
اینکه کشــورهایی  با وجــود 
هستند که از متدهای روز دنیا 
اسکی بازانش  پیشرفت  برای 
از  باز هم  اســتفاده می کنند، 
ما عقــب هســتند. در همین 
کــه چند  ترکیــه  تورنمنــت 
وقــت پیش شــرکت کردیم، 
اســکی بازان ایرانــی بیشــتر 
مدال ها را به دســت آوردند. 
می خواهم بگویم که با وجود  
این ما چقدر غیرت و تعصب 

داریم».

سحر طلوعی: لغو ویزای نواک جوکوویچ و انتقال او 
از فرودگاه به هتل به منظور قرنطینه، ســر و صدای 
زیادی در مســابقات تنیس آزاد اســترالیا، به عنوان 

نخستین گرند اسلم فصل ایجاد کرده است.
 ایــن تنیســور ۳۴ســاله صــرب بایــد حداکثــر 
۷۲ ساعت در قرنطینه بماند تا تکلیف او روشن شود. 
دادگاه استیناف به زودی درباره او حکم خواهد داد. 
رئیس جمهور صربســتان در واکنش به اتفاقاتی که 
در بدو ورود جوکوویچ به اســترالیا بــرای او افتاده،  
گفته ایــن رفتارها چیزی جز اذیــت و آزار برای مرد 
شــماره یک نیســت. از آن طرف هم نخســت وزیر 
استرالیا می گوید قانون برای همه افراد یکسان اجرا 

می  شود و استثنا هم ندارد. 
مرد شــماره یک تنیس جهان از تزریق واکســن 

کرونا امتناع می کند و بااین حال می خواهد نخســتین 
گرنداســلم فصل را هم از دســت ندهد؛ اما استرالیا 
هــم قوانینی دارد کــه اجازه نمی دهــد افراد بدون 
تزریق واکســن کرونا وارد این کشــور شوند. از سوی 
دیگر شهروندان این کشور هم بابت پاندمی کرونا دو 
سال سخت را همراه با محدودیت های فراوان پشت 
ســر گذاشــته اند تا یکی از کمتریــن آمارهای ابتلا و 
مرگ و میر کرونایی را در جهان ثبت کنند. این اتفاقات 
باعث شده حواشی ورود جوکوویچ به استرالیا بیش 

از پیش پررنگ شود. 
گذشته از قوانین مرزی استرالیا در دوران پاندمی 
کرونــا، مســئولان برگزاری مســابقات تنیــس آزاد 
اســترالیا هم از مدت ها قبل اعلام کرده بودند افراد 
شــرکت کننده در این مســابقات باید واکســینه شده 

باشند یا اوراق معافیت پزشکی معتبری همراه خود 
داشــته باشند که از سوی گروه پزشکان مستقل تأیید 
شود. نوله در بدو ورود مدارک معافیت پزشکی خود 
را به پلیس مرزی اســترالیا ارائه کرده، اما این اوراق 
تأیید نشده است. از دیدگاه پلیس مرزی استرالیا این 
مدارک معتبر نیســتند؛ چراکه شامل موارد معافیت 

پزشکی نیستند. 
در موارد معافیت پزشــکی، خطر ایجاد عوارض 
قلبی بر اثر تزریق واکســن به عنوان دلیل قابل قبول 
ذکر شده است. نوله چنین مدرکی ارائه نکرده است. 
از اینها گذشته، نخست وزیر استرالیا به روشنی اعلام 
کــرده همه گیری کرونا به هیچ وجه شــامل معافیت 

پزشکی نمی شود. 
در کنــار این اتفاقــات، واکنش رافائــل نادال به 

حواشــی حضور نوله در اســترالیا جالب اســت. او 
می گوید نواک از ماه ها قبل می دانست شرایط حضور 
در مسابقات آزاد اســترالیا چگونه است، پس کاملا 
وقت داشــت تصمیم بگیرد چه کار کند. او خودش 
مسبب این اتفاقات است. می توانست واکسن بزند و 
به اســترالیا برسد. نادال در ادامه می گوید در نهایت 

دلم برایش می سوزد. 
هــواداران جوکوویــچ بــه  همــراه تعــدادی از 
شهروندان ضد واکسن در اعتراض به قرنطینه او در 
هتل به خیابان های ملبورن آمده و خواســتار آزادی 
او شده اند. برخی شهروندان استرالیایی هم معتقدند 
دولتشان در برخورد با نوله تبعیض قائل شده و باید 
او را از اســترالیا اخراج می کرده است، نه اینکه او را 

در هتل اسکان دهد!

تاوان سندسازی داخلی

سید ستار صید: پول بورسیه ام را کامل به من نمى دهند

«نوله» منتظر حکم استیناف و ویزا

برنامه شنبه 18 دى
نساجی – ذوب آهن ۱۵:۰۰

فجر – تراکتور ۱۵:۰۰
پدیده – پرسپولیس ۱۵:۰۰
پیکان – آلومینیوم ۱۵:۰۰

گل گهر – هوادار ۱۵:۰۰
استقلال – مس رفسنجان ۱۷:۰۰

سپاهان – فولاد ۱۷:۰۰
صنعت نفت – نفت م.سلیمان ۱۷:۰۰

گرانادا – بارسلونا ۲۱:۰۰
رئال مادرید – والنسیا ۲۳:۳۰

فرانکفورت – دورتموند ۲۱:۰۰
استوریل – پورتو ۲۱:۳۰
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 آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
حوزه ثبتی نوشهر

 نظر به دســتور مواد ۱ و ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای 
فاقد سند رسمی مصوب ۱۳۹۰/۹/۲۰

امــلاک متقاضیانی کــه در هیات موضوع ماده یک قانون مذکور مســتقر در واحد ثبت 
نوشــهر مورد رسیدگی و تصرفات مالکانه و بلامعارض آنان محرز و رای لازم صادر گردیده 

جهت اطلاع عموم به شرح زیر آگهی می گردد
املاک، متقاضیان واقع در قریه نارنج بن  پلاک ۶۰صلی بخشی ۶ قشلاقی ۹۰۳ فرعي آقا/ 
خانم مهری زرباف نژاد    فرزند ماشاله   نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی 
به مســاحت ۳۸۶/۵۰ متر مربع قسمتی از پلاک ۳۰ فرعی خریداری بدون واسطه با واسطه 
ازکوروش لر .لذا به موجب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وسعیت ثبتی اراضی  و ساختمانهای 
فاقد ســند  رســمی و ماده  ۱۳ آئین نامه مربوطه این اگهی در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز از 
طریق این روزنامه، محلی / گثیرالانتشار در شهرها منتشر و در روستاها علاوه بر انتشار آگهی، 
رای هیات الصاق تا در صورتیکه اشــخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند، 
باید از تاریخ انتشار اولین آگهی و در روستاها از تاریخ الحاقی در محل تا دو ماه اعتراض خود 
را به اداره ثبت محل وقوع ملک تســلیم و رســید اخذ نمایند، معترض باید ظرف یک ماه از 
تاریخ تســلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی 
تقدیم دادخواســت به اداره ثبت محل تحویل دهــد که در این صورت اقدامات ثبت موکول 
به ارائه حکم قطعی دادگاه اســت و در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد 
با معترض گواهی تقدیم دادخواســت به دادگاه عمومی محل ارائه نکند اداره ثبت مبادرت 
به صدور اســناد مالکیت می نماید و صدور ســند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 
نیست، بدیهی است برابر ماده ۱۳ آئین نامه مذکور در مورد قسمتی از املاکی که قبلا اظهار 
نامه ثبتی پذیرفته نشــده، واحد ثبتــی با رای هیات پس از تنظیــم اظهارنامه حاوی تحدید 
حــدود، مراتب را در اولین آگهی نوبتی و تحدید حدود به صورت همزمان باطلاع عموم می 
رساند و نسبت به املاک در جریان ثبت و فاقد سابقه تحدید حدود، واحد ثبتی آگهی تحدید 

حدود را به صورت اختصاصی منتشر می نماید. م الف ۱۲۴۶۰۰۷
تاریخ انتشار نوبت اول:۱۴۰۰/۱۰/۴    تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۰/۱۰/۱۸

صفر رضوانی رئیس اداره ثبت اسناد و املاک نوشهر


